

ZHUHAI

位于南海之滨,广东省南部、辖区内有146个岛屿,风景秀丽,素有"百岛之市"的美誉。 珠海距广州 140 公里,北连中山,南接澳门,东与香港、深圳隔海相望。珠海于 1980 年成立经济特 区.现下辖香洲区、斗门区和金湾区、常住人口有130多万。珠海依山临海、环境优美、是一座迷人的花园式海 滨城市、中国最适合居住的城市之一,曾于1999年获联合国人居中心颁发"改善人类居住环境最佳范例奖"。

珠海以整座城市作为景区入选"中国旅游胜地40佳",能给你一个完美的假期,游客可以在此享受到多 元化的愉快假日,感受到珠海的无穷魅力。在香炉湾畔有珠海市的城雕"珠海渔女",情侣路以浪漫迷人闻名。 澳门环岛游是珠海最有代表性的旅游项目之一,游船从九洲港、香洲或湾仔码头出发,航行时间为一个半小 时,游客在船上欣赏澳门自然风光和独特的人文景观。在历史人文旅游方面,有大型历史主题公园——圆明 新园,以1:1的比例重现北京圆明园的建筑艺术:集名人故居、民俗风情、清末建筑艺术于一体的梅溪牌坊旅 游区:以及重现中国佛教名山独特建筑风格和佛教传统文化的凤凰山文化村。休闲的好去处有:白藤湖易乐 园度假村、御温泉度假村、农科奇观、竹仙洞、横琴蚝自然生态园和珍珠乐园等。海岛游是珠海旅游的特色项 目,游客可以在桂山岛、外伶仃岛、荷包岛等大小岛屿上享受海水、沙滩,远离喧嚣。

在珠海定期进行的中国国际航空航天博览会、珠海电影节和国际汽车赛等盛会为珠海赢来国际声誉、也 吸引大批游客前来观光。南国海滨明珠、浪漫花园城市——珠海期待您的到来!

is located at the south of Guangdong Province, and is adjacent to South China Sea. She has 146 islands scattered in the vast expanse of the ocean, hence her nickname "the City of a Hundred Islands".

Zhuhai is 140 km away from Guangzhou. She borders Hong Kong and Shenzhen to the east, Macao to the south and Zhongshan to the north by land. Zhuhai became one of the Special Economic Zones in 1980, and she has under her iurisdiction three administrative districts, namely, Xiangzhou, Jinwan and Doumen. She has a population of over 1.3 million. The city stands by the green mountain, facing the ocean. She is a charming garden paradise with her natural beauty, and was voted one of the most livable places in China. In 1999, Zhuhai was honored as "the International Award for Best Practices in Improving Living Environment" by the United Nations. In addition, the city of Zhuhai as a whole was selected as one of the "Top 40 Attractions for Traveling in China" with her tremendous tourism resources.

Zhuhai is a romantic city, which will provide you dynamic vacation activities. The most well known romantic location is "Lover's Road", which winds its way along the coast for several kilometers. The statue of the city "Zhuhai Fishing Girl" is located at the Xianglu Bay. Other popular attractions include the New Yuan Ming Palace, Lost City, Imperial Hot Spring Resort, Marvelous Agricultural Science Gradens, Meixi Royal Stone Archways, and Pearl Land. The beautiful islands in the sea add greatly to its romantic atmosphere. No matter you are playing on the beach, fishing from a boat or watching the sunset, you will feel comfortable and peaceful

Zhuhai is becoming increasingly well known as a stage for big events. Many international exhibitions and events have been held in Zhuhai, including the biennial China International Aviation and Aerospace Expo, Zhuhai International Auto Race, Zhuhai Film Festival. All these events not only boost development of the city's exhibition and conference industry, but also attract tens of thousands of visitors. The magical city, Zhuhai, welcomes you!

广东省地图出版社出版发行

ISBN 7-80522-390-4



地址: 广州市环市东路 468 号 邮编: 510075 电话:37654912 网址: www.mapspress.com 发行部:87768354 地图经营中心:87659057 总策划: 刘业华 练栩 一贞 责任编辑 装帧设计: 邓慕贞 李健洪 照片摄影: 环球图片 杜友农等 英文翻译: 端萍 健洪

电脑制图: 钱晓弘 刘德伟 徐俊华 侯静 钟志兰 陈霭怡 杨蓉蓉 张日晖 梁碧霞 陈羽金

2005年9月第4版第13次印刷

印数: 250001-260000

规格: 大对开 889 毫米×1194 毫米

定价: 6.00 元